



Dato	13 september 2022
Sted	Teams /Fysisk (gult = teams)
Tilstede	Ann Kristin Jensen, Karin Stangeland, Sandra Pettersen, Odd Geir Oddsen, Kjersti Fotland, Åge Norem
Meldt Avbud	Anne Gina Fredriksen, Aina Skogøy, Yri Øverland
Fravær	Marthe Skårland
Protokoll nr	07/22

Saksnr	Sak	Ansvarlig	Frist	Status
01.09	<p>Gjennomgang åpne poster</p> <p>a) SBBA kurs – status interesserte – KF (6-7 meldt interesse, MS sender forslag til datoer)</p> <p>b) Vaksiner infoskriv og FB (fra sak 04.05 protokoll 05) skulle være ferdig innen 30/8 – status fra Aina</p> <p>c) Styrekurs ungdom – invitasjon publisert.</p> <p>Kurs avholdes lørdag 26 november - alle kontakter egne klubber + fadderklubber</p> <p>d) KM distanse – dato?, skjær i sjøen, planlagt løype for hard, i dialog med annen grunneier, har plan B og C klar, vi venter dato – status fra Kai, utsatt til neste møte</p> <p>e) Lisenser for islandshest – starte distanseryttere mulig unntak lisens siden de er lisensiert gjennom islandshestforeningen. NRYF diskuterer internt, purres opp</p> <p>f) Møte for arrangørklubb og TP 15/11 Pris på middag 3 retters pluss frukt, kaffe og te middag 30 personer. 23.000,- ny runde på pris</p> <p>Utstein Kloster – egenandel for å sikre påmelding. 200 i egenandel. Lage invitasjon til arrangør og TP</p> <p>Inviter GS og sportsjef - admin</p>	<p>Alle</p> <p>KH</p> <p>KF</p> <p>AKJ/ÅN</p>	<p>10/10</p> <p>10/10</p> <p>1/11</p> <p>30/9</p>	<p>Utført</p> <p>Utført</p> <p>Utført</p>



	<p>tenker og vil sende representant, purres</p> <p>Opprettelse jury til awards – innspill fra ALLE</p> <p>g)Tp- veldig få dressurdommere, steward 2, dommer veltige (fra 05.08 - c -protokoll 06/22), sende formelt brev til NRYF med tanker og bekymringer, forslag til løsninger – status fra Anne Gina er at brevet er på gang, men trenger litt mer tid</p> <p>h) Kan rytterrepresentant gjøres mer synlig (fra 05.08 - d - protokoll 06/22))</p> <p>Skilt (alla TP) til arrangørene – Status fra Kjersti, og bestille inn 50 kort</p> <p>Oppslag til arrangør som beskriver rytterrepresentantens oppgaver – Status fra Kjersti , forslag laget og sendt til styret. Formidles til klubber sammen med armbind og kort(skilt)</p> <p>Armbind (alla kapteiner i f.eks fotball) – Status fra Sandra, funnet priser og bestiller inn prøver</p> <p>Grønt Kort – oversikt som viser framgangsmåte for klubbene – Status fra Kai – utsatt til neste møte</p>	<p>KF</p> <p>AGF</p> <p>KF</p> <p>KF</p> <p>SP</p> <p>KH</p>	<p>10/10</p> <p>1/10</p> <p>13/9</p> <p>13/9</p> <p>13/9</p> <p>10/10</p>	<p></p> <p>Utført</p> <p>Utført</p> <p>Utført</p> <p></p>
02.09	<p>Økonomi –. God likviditet, fortsatt 2 klubber som ikke har levert medlemstall. Purre klubber på kontingent. Regnskapet i balanse</p>			
03.09	<p>Stevnegruppe sprang – Samarbeid og stevneplanlegging (ref møte sprangtrenerne RORYK oktober 21)</p> <p><i>«Opprett stevnegruppe bestående av Marit, pluss en annen ressursperson (noen som melder seg? Helst en fra nordfylket) sammen med Ann Kristin og Odd Geir fra RORYK».</i></p> <p>Usettes til søknader stevner er kommet inn, men forslag til deltakere i tillegg er Trond og Marit</p>	<p>AKJ/OGO</p>	<p>30/10</p>	
05.09	<p>Eventuelt</p>			



	<p>Regionsamling – sprang – invitasjon fra NRYF. Sjekk nærmere hva dette er, vi må deretter finne arrangør og forslag til dato</p> <p>1) Avlysning stevner – omgjøre til Pay & Jump Egersund har avlyst for 3 år på rad – de får kun arrangere UK stevner i 2023</p> <p>2) Juryer. Jury fra arrangører til å plukke ut årets TP (vi må lage kriterier det vurderes etter) Forslag til medlemmer er 2 fra SJR (HL+AH) 2 fra IH (MT+ LN) + Heidi Bringsvær (HAU)og Aslak Askeland (NK)</p> <p>Jury til å plukke ut årets arrangør og årets kiosk(kafe – styret i kretsen. Vi må ha kriterier det vurderes etter</p>	<p>KF</p> <p>ALLE</p> <p>alle</p> <p>ALLE</p>	<p>1/10</p> <p>30/9</p> <p>10/10</p> <p>30/9</p>	
--	---	---	--	--

Referent: Kjersti 13 september

Neste møte blir 11 oktober